

CADANGAN KERJA MENAIKTARAF SISTEM PENGHAWA DINGIN 'CHILLER' BARU DI DEWAN NEGERI SELANGOR

BIL.	PERKARA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH	
					RM	SEN
	<p>KERJA PERMULAAN</p> <p>Menyediakan Insurans, contoh bahan, peralatan berkaitan, tenaga kerja, tong sampah besar dan lain-lain perkara.</p> <p>Kerja memasang, membuka serta membawa keluar unit lama sedia ada termasuk kerja baik pulih/ membuat baru tapak chiller dan kerja-kerja lain berkaitan sehingga sempurna seperti dikehendaki Pegawai Penguasa .</p> <p>KERJA MENAIK TARAF CHILLER</p> <p>Kerja membekal dan memasang serta kerja lain berkaitan sehingga sempurna seperti dikehendaki Pegawai Penguasa untuk unit chiller yang baru berkapasiti seperti berikut :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Model: Water Cooled Chiller (Screw Type) • Capacity 100 tons • Refrigerant : R134a • Temp. Evap EMT/LVG : 44/55 Deg. F • Temp. Con EMT/LVG : 87/97 Deg. F • Chiller Cooler Insulation Dan Spring Isolator • Chiller Control board • Warranty : 1 tahun <p>Kerja membekal dan memasang 'chiller' yang baru merangkumi kerja pendawaian power cabling, allignment, sistem perpaipan injap, insulation, cat dan lain-lain kerja berkaitan seperti dikehendaki Pegawai Penguasa.</p> <p>Kerja membekal dan memasang paip baru yang bersesuaian dengan chiller baru termasuk pemasangan kelengkapan komponen yang perlu dan kerja lain sehingga sempurna berkaitan seperti dikehendaki Pegawai Penguasa</p> <p>KERJA MENAIKTARAF CHILLED WATER PUMP</p> <p>Kerja membekal dan memasang baru untuk chilled water pump dan kerja-kerja berkaitan seperti senarai dibawah sehingga sempurna: Model:65-32 Motor: 7.5 Kw Type: End Suction Brand : Ebsray atau setara dengannya Cupling : tyre cupling</p>	<p>HB</p> <p>HB</p> <p>Lot.</p> <p>Lot.</p> <p>Lot.</p> <p>Lot.</p>	<p>HB</p> <p>HB</p> <p>1</p> <p>1</p> <p>1</p> <p>1</p>			
Jumlah Dibawa Kehadapan A (RM)						

BIL.	PERKARA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH	
					RM	SEN
	<p>Kerja membekal dan memasang baru untuk condenser water pump dan kerja-kerja berkaitan seperti senarai dibawah sehingga sempurna: Model:80-20 Motor: 5.5 Kw Type: End Suction Brand : Ebsray atau setara dengannya Cupling : tyre cupling</p> <p>Kerja membekal dan memasang chilled water pump dan condenser water pump yang baru merangkumi kerja pendawaian power cabling, allignment, sistem perpaipan injap, insulation, cat dan lain-lain kerja berkaitan seperti dikehendaki Pegawai Penguasa.</p> <p>KERJA ELEKTRIK</p> <p>Kerja-kerja pengubahsuaian panel utama chiller bagi penyesuaian sistem chiller termasuk cooling tower , pump, pemasangan baru soft starter dan konfigurasi bersama auto/ manual serta menyediakan peralatan yang berkaitan sehingga sempurna mengikut kehendak pegawai penguasa.</p> <p>KERJA MENTAULIAH</p> <p>Kerja mentauliah, membersihkan dan membuang kesemua peralatan dan bahan buangan dari tapak ke tempat yang dibenarkan sehingga sempurna.</p> <p>Kerja penyelenggaraan dan menyediakan report yang selengkapnya pada setiap bulan selama 1 tahun termasuk kerja penggantian barang dan alat ganti (bila perlu) sistem chiller tersebut sehingga sempurna seperti dikehendaki Pegawai Penguasa.</p>	Lot	1			
		HB	HB			
		Lot	1			
		Lot	1			
		No	12			
	Wang Peruntukan Sementara	HB	HB	30,000.00	30,000	00
Jumlah Dibawa Kehadapan B (RM)						
Jumlah Keseluruhan						
GST 6%						
Jumlah Keseluruhan + GST 6% (RM)						

Dokumen Meja Terkawal

- * tempoh melaksanakan kerja dari tarikh diarahkan : _____ **hari/minggu**
- * segala urusan yang melibatkan pihak berkuasa seperti kelulusan pemasangan, pemberitahuan dan sebagainya hendaklah **diuruskan sendiri oleh pihak kontraktor** dan segala kos hendaklah dimasukkan ke dalam harga di atas (sekiranya perlu)
- * kuantiti di atas adalah anggaran sahaja dan kuantiti sebenar akan dikira dan dibayar daripada jumlah sebenar apabila siap kerja
- * kontraktor perlu mengambil kira kerja hendaklah **disiapkan sehingga sempurna** dan sebarang pertambahan harga tidak akan dilayan.
- * harga yang dinyatakan hendaklah boleh diterimapakai selama **3 bulan** dari tarikh tutup sebutharga